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§ 14  

Motion om konstgräs på Sköndals BP  
 
- Remiss från kommunstyrelsen, dnr. KS 2020/615 
 
Beslut 
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen.   

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat motionen ”Lägg konstgräs på 
Sköndals BP” till utbildningsnämnden för yttrande. Alexander 
Ojanne (S) och Karin Lekberg (S) föreslår att Stockholms stad 
lägger konstgräs på Sköndals BP. Motionärerna lyfter fram att 
det redan finns en god infrastruktur runt Sköndals BP med 
omklädningsrum, belysning, staket, fullgoda målburar med 
mera. De lyfter fram att den beräknade kostnaden för detta 
skulle vara cirka sex miljoner.  
 
Förvaltningen är positivt inställd till att skapa möjligheter för 
barns spontanidrott och till att öka möjligheterna för barn att 
röra på sig. Det har en god effekt på deras hälsa och även deras 
kognitiva förmåga. Eftersom utbildningsnämnden inte ansvarar 
för att göra den ekonomiska och tekniska bedömningen av en 
eventuell tidigareläggning av konstgräsplanen, eller för att 
finansiera den, avstår förvaltningen från att ge synpunkter på 
detta.  
 
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. Beslutet föreslås 
justeras omedelbart med anledning av remissens svarstid. 
 
Ärendets beredning  
Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. 
 
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 15 september 2020. Ärendet har även 
behandlats vid utbildningsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor vid sammanträdet den 16 september 
2020. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 
1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen.   
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2. Beslutet justeras omedelbart. 
 
Yrkande 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag. 
 
Nassir Abdullahi Ali m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. (V) lade fram 
ett eget förslag enligt nedan och yrkade bifall för detta. 

1. Att tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra följande: 

Konstgräsplaner skapar positiva värden och förlänger tiden 
under året som både unga och äldre kan nyttja dessa ytor, vilket 
skapar stor gagn för hälsa och välmående. Genom att grusplaner 
omvandlas och anläggs med konstgräs ökas således kvaliteten 
och användningen för såväl klubb- som för spontanidrott. 
 
Sköndals BP är ett gott exempel där konstgräset skulle skapa 
mycket positiva värden. Genom att också se över möjligheten 
att lägga frysrör kan planen bli ett uppskattat inslag för 
skridskoåkning under årets kallare månader.  
 
Vi välkomnar att Socialdemokraternas uppmärksammande av 
frågan nu generar ett ärende om inriktning för konstgräs senare 
under hösten. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig 
finna att nämnden beslutat i enlighet med ordförandens yrkande. 
 
Reservation 
Nassir Abdullahi Ali m.fl. (S) och Tina Kratz m.fl. (V) 
reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för sitt eget 
förslag. 


